
PROTOKOt Nr XLVI/2018 

Obrad XLVI Sesji Rady Gminy Kotun 

odbytej w dniu 25 czerwca 2018r 


Sesja odbyta si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 


Obrady rozpocz~ty si~ 0 godz. 1400
, a zakonczyty si~ 0 godz. 1500

. 


Ustawowa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczyto - 14 radnych tj. 93% ustawowego sktadu rady /Iista obecnosci w zatqczeniu do 

protokotu/. 

Porzgdek posiedzen ia: 

1. 	 Otwarcie Obrad XLVI Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad. 

3. 	 Informacja Wojta z dziatalnosci mi~dzy sesjami. 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 

2018-2026. 

5. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy na 2018 rok. 

6. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy Kotun miejsc sprzedazy i 

podawania napojow alkoholowych. 

7. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwolen na sprzedaz napojow al

koholowych przeznaczonych do spozycia poza miejscem sprzedazy na terenie Gminy Kotun. 

8. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwolen na sprzedaz napojow al

koholowych przeznaczonych do spozycia w miejscu sprzedazy na terenie Gminy Kotun. 

9. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie okreslenia wynagrodzenia Wojta Gminy Kotun. 

10. Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia projektu "Regulaminu dostarczania wody i odprowadza

nia sciekow na terenie Gminy Kotun". 

11. Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwat~ w sprawie odst~pstwa od zakazu spozywania napojow 

alkoholowych w okreslonym miejscu publicznym na terenie Gminy Kotun. 

12. Informacja Przewodniczqcego Rady. 

13. Dyskusja, sprawy rozne. 

14. Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

15. Zamkni~cie Obrad XLVI Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 


Przewodniczqca Rady Gminy Teresa Brusniak otworzyta Obrady XLVI Sesji Rady Gminy Kotun. 


Stwierdzita quorum. Przywitata przybytych na sesj~: radnych powiatowych Jana Kucia i Wiestawa 


Klimka, Wojta Grzegorza Gorala, Sekretarza Gminy Joann~ J~drzejewskq, Skarbnika Gminy Agnieszk~ 


Chodowskq, Kierownika ZGK w Kotuniu Daniela Niedziatka sottysow i radnych. 


Ad pkt. 2. 


Wojt Grzegorz Goral poprosit radnych 0 zmian~ porzqdku obrad i wprowadzenie do niego dwoch 


projektow uchwat: 


1. 	 Projektu uchwaty w sprawie przyj~cia projektu "Regulaminu dostarczania wody i 


odprowadzania sciekow na terenie Gminy Kotun". 


2. 	 Projektu uchwaty zmieniajqcej uchwat~ w sprawie odst~pstwa od zakazu spozywania 


napojow alkoholowych w okreslonym miejscu publicznym na terenie Gminy Kotun. 




Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie wniesione przez Wojta wnioski do porzqdku obrad. 


Wnioski zostaty przyj~te jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. Nast~pnie Przewodniczqca 


Rady poinformowata, ze wnioski zgtoszone przez Wojta zostanq omowione odpowiednio w punktach 


10 i 11 a dotychczasowe punkty 10, 11, 12 i 13 zostanq omowione jako punkty 12, 13, 14 i 15. 


Ad pkt. 3 


Wajt poinformowat 0 swoich dziataniach w okresie mi~dzysesyjnym : 


1. 	 Wydatem 62 decyzje, 13 zarzqdzen, 16 postanowien. 

2. 	 Dobiega konca modernizacja drogi Broszkow - Zeliszew Podkoscielny. Trwajq prace 


"dopieszczajqce" inwestycj~. Nie ma zadnego zagrozenia, co do terminu oddania do 


uzytkowania inwestycji. 


3. 	 Przystqpilismy juz do robot modernizacyjnych drogi w Broszkowie . Termin wykonania prac 

nie zostanie zagrozony. 

4. 	 Przekazalismy juz wykonawcy plac budowy pod targowisko w Kotuniu. Jest obietnica, ze 

jeszcze w tym roku wi~kszose prac zostanie na nim wykonana. 

5. 	 Trwajq prace modernizacyjne na swietlicy wiejskiej w Broszkowie . Tam tez termin wykonania 

prac nie jest zagrozony. 

6. 	 Rozpocz~ty si~ prace dotyczqce opracowania koncepcji modernizacji ulicy Ogrodowej i 

Nadrzecznej w Kotuniu. Zaplanowane jest spotkanie projektanta z mieszkancami tych ulic. 

7. 	 Taka sama sytuacja dotyczy ulicy Sosnowej w Kotuniu. Przystqpilismy do opracowania 


koncepcji modernizacji tej drogi. 


8. 	 Prawie zakonczylismy nawozenie drag destruktem. Pozostato jeszcze zsumowanie 


zamawienia i ewentualne dalsze zakupy, jesli starczy pieni~dzy. 


9. 	 Otrzymalismy dofinansowania na zgtoszone przez nas inwestycje: 


- remont swietlic wiejskich w Pierogu i Rososzy po 10.000 zt, 


- remont dachu na swietlicy wiejskiej w Polakach 30.000 zt, 


- budow~ placow zabaw z sitowniami plenerowymi w Zeliszewie Duzym i Oleksinie. 


- dofinansowanie zakupu samochodu bojowego dla OSP w Zeliszewie Duzym. 


10. 30 maja uczestniczytem w spotkaniu z okazji Dnia Samorzqdowca zorganizowanym przez 

Prezydenta RP Andrzeja Dud~ . 

11. W dniach 4 -	 8 czerwca br. realizowany byt projekt t rojstronny wspotpracy pomi~dzy 


szkotami z Kotunia i Zeliszewa Podkosc,ielnego a szkotami z Niemiec i Ukrainy. 


12. 10 czerwca br. odbyt si~ jubileusz 100-lecia OSP w Kotuniu. 

13. W dniach 23 i 24 czerwca 	br. Pani Ewa Zalewska - sottys wsi Czarnowqz reprezentowata 

naszq Gmin~ na Ogolnopolskiej Wystawie Zwierzqt Hodowlanych. Podzi~kowat za jej prac~ i 

wr~czyt upominek przygotowany przez Gmin~ Kotun. 

14. 	Wystqpilismy do Wojewody z wnioskiem 0 powotanie komisji szacujqcej straty w rolnictwie z 

powodu trwajqcej suszy. Termin przyjmowania wnioskow i informacje w tej sprawie zostanq 

dostarczone sottysom w formie ogtoszen. 

15. Poinformowat takze, ze pomimo tego, ze na kazdej sesji dose szczegotowo informuje radnych 

o swoich dziataniach, to ostatnio spotyka si~ z zapytaniami od radnych na temat swoich 

dziatan. Ostatnio udzielat odpowiedzi na zapytanie radnej 0 Ilose prac wykonanych w gminie 

przez byte go Wajta i 0 kwocie za jego ustugi. Przygotowat oczywiscie odpowiedz wymieniajqc 

w niej takze wszystkie prace spoteczne, ktore w tym samym czasie wykonat Pan Kue, bo jego 

osoby dotyczyto zapytanie. 

W tym miejscu radny powiatowy Jan Kue wyrazit swoje rozczarowanie takimi pytaniami. 

Stwierdzit, ze wszyscy, ktorzy go znajq wiedzq 0 tym, ze wi~kszose prac jakie wykonuje dla tej 

Gminy jest pracami spotecznymi. Od bardzo wielu lat jest w stuzbie publicznej i czuje si~ 



pokrzywdzony takim traktowaniem swojej osoby. 


Radna Barbara Kwiejda wyjasnita, ze pytanie swoje zadata jako radna. Skorzystata z 


przystugujqcego jej prawa, bo miata w tej sprawie pytania od mieszkancow. 


WiE;cej uwag ani pytan do sprawozdania Wojta nie zgtoszono . 


Ad pkt. 4 


Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze bardzo szczegotowo omowit zmiany w Wieloletniej Prognozie 


Pogody na wczesniejszym spotkaniu z radnymi . Jesli Sq jednak jakies pytania to razem z Paniq 


Skarbnik postarajq siE; na nie odpowiedziec. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady odczytata projekt Uchwaty Nr XLV1.324.2018 w sprawie zmiany Wieloletniej 


Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2018-2026. 


Uchwata zostata podjE;ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 5 


Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze gtownq zmianq w uchwale budzetowej jest wyrazenia zgody na 


porE;czenie przez Wojta na refundacjE; srodkow przeznaczonych na organizacjE; turnieju wsi. 


Stowarzyszenie musi wziqc pozyczkE; na wczesniejsze finansowanie dziatan. Gdy rozliczy projekt 


srodki z pozyczki zostanq zwrocone . Pozostate zmiany znajdujq opis w uzasadnieniu. Jesli Sq jednak 


jakies pytania to razem z Pani q Skarbnik postarajq siE; na nie odpowiedziec. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady odczytata projekt Uchwaty Nr XLV1.325.2018 w sprawie zmian w budzecie 


gminy na 2018 rok. 


Uchwata zostata podjE;ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 


Wojt wyjasnit, ze zmiany wprowadzone do ustawy 0 wychowaniu w trzezwosci i przeciwdziataniu 


alkoholizmowi zobowiqzaty samorzqdy do ponownego przyjE;cia uchwat w sprawie zasad 


usytuowania na terenie gmin miejsc sprzedazy i podawania napojow alkoholowych . W naszym 


przypadku nie wprowadzilismy zmian do istniejqcych wczesniej przepisow prawa. Poprosit 0 


przyjE;cie przedstawionego projektu uchwaty, ktory zostat przedtozony wczesniej do konsultacji 


sotectwom naszej gminy. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLVI.326 .2018 w 


sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy Kotun miejsc sprzedazy i podawania napojow 


alkoholowych . 


Uchwata zostata podjE;ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 7 


Wojt Grzegorz Goral stwierdzit, ze podobnie sprawa wyglqda z omawianym w tym punkcie projekcie 


uchwaty. Takze i on zostat poddany konsultacjom w sotectwach. 




Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLV1.327.2018 w sprawie 


ustalenia maksymalnej liczby zezwolen na sprzedaz napojow alkoholowych przeznaczonych do 


spozycia poza miejscem sprzedazy na terenie Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 


Wojt wyjasnit, ze motywacja przedstawienia kolejnego projektu uchwaty jest identyczna jak ta, ktorq 


przedstawiat przy wczesniejszych uchwatach dotyczqcych sprzedazy napojow alkoholowych. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLVI.328.2018 w sprawie 


ustalenia maksymalnej liczby zezwo1len na sprzedaz napojow alkoholowych przeznaczonych do 


spozycia w miejscu sprzedazy na terenie Gminy Kotun . 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt . 9 


Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak wyjasnita, ze przepisy nowej ustawy 0 wynagradzaniu 


pracownikow samorzqdowych obligujq rady gmin do ponownego ustalenia wynagrodzenia Wojta. 


Dlatego tez przedstawiono stosowny projekt uchwaty w sprawie. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt uchwaty w sprawie okreslenia wynagrodzenia 


Wojta Gminy Kotun. 


Uchwata zostata odrzucona wi~kszosciq gtosow (za-4, przeciw-9, wstrzymat si~ od gtosu-1) w 


gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 10 


Kierownik Zaktadu Gospodarki Komunalnej w Kotuniu Daniel Niedziatek wyjasnit, ze zmiana w 


ustawie 0 zbiorowym zaopatrzeniu w wod~ i zbiorowym odprowadzaniu sciekow wymogta na 


gminach podj~cie nowych uchwat w tej sprawie. Przygotowat projekt uchwaty w tej sprawie, ktory 


zgodnie z zapisami nowej ustawy posiada tylko zmiany kosmetyczne w stosunku do obowiqzujqcej u 


nas uchwaty w tej sprawie. Projekt przedstawionego "Regulaminu" Rada odsyta jednostce WODY 


POLSKIE do zaopiniowania a pozniej dopiero przyjmuje si~ ostatecznq wersj~ "Regulaminu". Wyjasnit 


takze, ze ta sama zmiana ustawy zobowiqzata zaktady dostarczajqce wod~ i odprowadzajqce scieki 


do nowego ustalenia taryf za te media. Dokumenty wedtug wymagan zostaty przestane do jednostki 


WODY POLSKIE. Taryfa zostata zatwierdzona w maju a weszta w zycie 11 czerwca br. 


- W tym miejscu Wojt wyjasnit, ze od tej chwili gmina stracita mozliwosc wptywu na ustalanie 

cen za wod~ i scieki. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowan,ie projekt Uchwaty Nr XLV1.329.2018 w sprawie 

przyj~cia projektu "Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania sciekow na terenie Gminy 

Kotun". 



Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 11 


W6jt wyjasnit ze mieszkancy Gr~zowa wystqpili z wnioskiem 0 uj~cie placu przy swietlicy wiejskiej w 


odst~pstwie od zakazu spozywania napoj6w alkoholowych w trakcie trwania imprez. Corocznie na 


tym placu organizowane Sq festyny charytatywne z kt6rych doch6d jest przeznaczany na chore dzieci 


z terenu naszej Gminy. Uznatem wi~c, ze nalezy uznae za zasadnq tq prosb~ i dlatego dzisiaj 


przedstawit projekt zmian we wczesniej przyj~tej uchwale . 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLV1.330.2018 zmieniajqcq 


uchwat~ w sprawie odst~pstwa od zakazu spozywania napoj6w alkoholowych w okreslonym miejscu 


publicznym na terenie Gminy Kotun . 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 12 


Przewodniczqca Rady poinformowata sottys6w, ze w miesiqcach wakacyjnych nie planowane Sq 


sesje. Nie dotyczy to jednak radnych, bo w razie zaistnienia takiej potrzeby moze zostae 


zorganizowana sesja nadzwyczajna. Zaprosita wszystkich na festyn rodzinny do Kotunia w dniu 8 


lipca br. 


- W6jt takze zaprosit wszystkich na festyn rodzinny i poprosit sottys6w 0 dokonywanie zgtoszen 

do turnieju wsi . 

Radny Jacek Wozny, jako przedstawiciel organizatora turnieju wsi takze poprosit sottys6w 0 

zgtaszanie swoich druzyn do turnieju. Turniej b~dzie odbywat si~ w kolejne cztery niedziele 

sierpnia. 

Radny powiatowy Jan Kue zaprosit wszystkich do przejechania si~ nowo wybudowanymi 

drogami na terenie naszej grniny. Stwierdzit ze zostat wykonany kawat dobrej roboty i trzeba 

to obejrzee. 

Na koniec Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak zaprosita wszystkich na uroczyste otwarcie drogi w 

Zeliszewie Podkoscielnym w dniu 14 lipca br. Uroczystose rozpocznie si~ mszq Sw. 0 godz. 16.00 a 

p6zniej b~dzie wsp61ne swi~towanie z mieszkancami Zeliszewa Podkoscielnego. 

Ad pkt. 13 

- Radny Grzegorz Kubaj podzi~kowat radnym powiatowym za wyr6wnanie drogi na tqczce i 

wyr6wnanie poboczy przy drogach powiatowych . 

Wi~cej gtos6w w dyskusji nie by to. 

Ad pkt. 14 

Radna Barbara Plichta zgtosita autopoprawk~ w zapisach protokotu w punkcie 10, w miejscu 

dotyczqcym wypowiedzi na temat budynk6w po zaktadach LlBELLA. To zdanie wypowiedziata 

Barbara Kwiejda a nie ona . Autopoprawka zostata wprowadzona do protokotu. 

Protok6t z poprzedniej sesji zostat przyj~ty jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 



Ad pkt. 15 

Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 
za obecnosc i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady XLVI Sesji Rady Gminy Koturl. 

prot. 
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